
ATLANTIS NIEUWS-EDITIE 2-APRIL 2020 
 

VOORWOORD 

Dit is de tweede editie van het Atlantisnieuws. We leven in een bizarre 
periode. Ook binnen de vereniging zijn er mensen die te maken 
hebben met Corona. We willen iedereen, die er op welke wijze dan 
ook mee geconfronteerd wordt, heel veel sterkte toewensen. 
 
In deze Nieuwsbrief veel nieuws vanuit het bestuur, nieuws van de 
technische commissie, sponsorkliks, oud papier, uitleen van 
korfbalpalen en kamp 2020. 
 
Onderaan deze Nieuwsbrief staat het inleverschema voor de kopij voor de komende Nieuwsbrieven. 
 
Met vriendelijke groeten, 
Miranda Vousten en Paulien Troost 
 

NIEUWS VANUIT HET BESTUUR 

WE HEBBEN ELKAAR NODIG 

Het virus houdt ons allemaal bezig. We moeten gedwongen thuisblijven en 
(anderhalve meter) afstand van elkaar houden. 
 
Het is dit keer veel informatie maar lees alsjeblieft deze hele nieuwsbrief. 
Alle genomen maatregelen hebben een grote invloed. Hopelijk kunnen we 
begin juni nog even het veld op voor wat activiteiten maar anders wordt het 
pas september dat we weer aan een nieuwe competitie beginnen.  
 

De KNKV heeft gereageerd op de additionele maatregelen van 23 maart die door de regering zijn 
aangekondigd met het besluit dat alle sportverenigingen de deuren moeten sluiten. Alle geplande 
wedstrijden (in de tweede helft) van de veldcompetitie zijn afgelast. 

Dit betekent dat alle korfbalactiviteiten en competities tot 1 juni geschrapt zijn. 
Helaas dus geen sportactiviteiten meer tot 1 juni. 

 

Dat is heel teleurstellend voor iedere korfballer die wekelijks heerlijk komt trainen en op zaterdagen 
gewend is een wedstrijd te spelen.  
Ook de manier waarop. Opeens was er géén training meer en werden er geen wedstrijden meer 
gespeeld. Geen tijd voor een gekke, leuke slottraining. In één keer was het seizoen over en dat is een 
vreemde gewaarwording.  
 
Een ingrijpende maatregel die ook grote gevolgen heeft voor het verenigingsleven van Atlantis.  
Naast het niet meer trainen en spelen zijn alle activiteiten die juist de leden van onze vereniging 
samenbrengen geschrapt.   
De geplande Pub Quiz, de Bierproeverij, de Stroopwafelverkoop. Het Stratenkorfbal op Hemelvaartsdag 
en ‘de Vriendjes en Vriendinnetjes dag’.  
Ook alle klaverjasavonden komen te vervallen. De verhuur aan derden voor een feest of bijeenkomst in 
het clubhuis zijn ook gecanceld. Kees van der Zijden heeft alle externe huurders op de hoogte gebracht, 
dat hun feest niet door kan gaan. De enige bijeenkomsten die nu nog gepland staan zijn de ‘Jaarlijkse 
Algemene Ledenvergadering’ op 11 juni en het Stratenkorfbaltoernooi, dat verplaatst is naar 13 juni 
(tenzij er door het kabinet eind mei anders wordt besloten). 
 



Ook kunnen we niet bij een wedstrijd van Atlantis 1 de verlenging van het sponsorcontract met ‘Van 
Walraven’ vieren. Wanneer we dit wel gaan doen is afhankelijk van hoe we weer gefaseerd het 
maatschappelijke leven gaan oppakken. Zodra we meer weten brengen we jullie op de hoogte. 
Hopelijk in de eerste weken van juni. 
 
Als eerste werd ‘NL Doet’ gecanceld in samenspraak met Regina en Nicole. Dat was de eerste lastige 
beslissing die moest worden genomen. Ook de organisatie NL Doet zelf gaf aan dat alle activiteiten 
werden gecanceld. We zullen moeten kijken wanneer we de vervolgactie ‘Atlantis Doet’ zullen plannen. 
We rekenen dan natuurlijk op alle Atlantisleden die die dag een uurtje vrij hebben. 
 
Natuurlijk heeft dit ook financiële gevolgen. Geen barinkomsten, verhuur opbrengsten of de jaarlijkse 
opbrengst van de stroopwafelverkoop. 
De gemeente informeert ons goed op het gebied van de financiële mogelijkheden. Er is goed contact 
over de afgegeven vergunningen voor de feestavonden. 
 
Partou vangt momenteel geen kinderen op in ons clubhuis. Net als de scholen zijn de BSO’s gesloten. 
Alle kinderen van ouders werkend in de vitale beroepsgroepen worden op een andere locatie van 
Partou opgevangen.  
 
Op de website van de KNKV.nl staat een overzicht met vragen en antwoorden op de veel gestelde 
vragen door verenigingen en leden van verenigingen. Atlantis volgt de lijn van het KNKV.nl  
 
Alle andere informatie op korfbalgebied lees je in het stuk van de TC (Technische Commissie) van Hans 
Klijn. 
 
Graag hadden wij plezieriger nieuws gebracht maar dat is nu éénmaal niet zo.  
 
Fit blijven en korfbalgerichte activiteiten zijn nu belangrijk. Op allerlei gebieden worden digitaal 
sportactiviteiten aangeboden voor volwassenen. Zoek er één uit die bij je past. Als tip, korfbal 
gerelateerd, https://www.korfbal.nl/fitmetteamnl  Kijk dan naar Uitdagingen van Leon Braunstahl.   
Misschien kun je elkaar ook nog wel uitdagen en de filmpjes op facebook en insta zetten. Goede manier 
om toch contact te houden met de vereniging.  
 
Voor de jeugd zijn er allerlei challenges online. Bijvoorbeeld Korfbalcollege.nl  facebook:  
https://www.facebook.com/kcmiddennederland/   of de Korfona challenge (even googlen). 
https://www.youtube.com/watch?v=_IchpzqrHUk 
 
Ook erg leuk : http://www.hetgrotekorfbalboek.nl   , bijvoorbeeld.   
Voor alle sites geldt dat er leuke filmpjes en voorbeelden op YouTube en Instagram staan.  
 
De allerbelangrijkste boodschap is en blijft: 
 

Let goed op elkaar, 
leef de RIVM regels na en 

blijf gezond. 
Het Bestuur 
Door de ontwikkelingen rondom het Coronavirus heeft het bestuur een weekje eerder vergaderd dan 
gepland. Dit bleek achteraf een goede actie, want vervolgens ging de anderhalve meter afstand 
maatregel van kracht. 
Direct na deze vergadering heeft iedereen een Nieuwsbrief ontvangen. 
 
Alle vergaderingen van het bestuur, commissie clubhuiszaken, diverse werkgroepen en de technische 
commissie worden in een andere vorm voortgezet. Er wordt niet meer vergaderd bij Atlantis.   
 

https://www.korfbal.nl/fitmetteamnl
https://www.facebook.com/kcmiddennederland/
https://www.youtube.com/watch?v=_IchpzqrHUk
http://www.hetgrotekorfbalboek.nl/


Naast de ontwikkelingen van het coronavirus op dat moment is er een aantal zaken die onze aandacht 
nodig heeft. Het vinden van trainer(s) voor de selectie en andere teams waar de TC heel druk mee is.  
We waren onaangenaam verrast over de opkomst van spelende leden bij de brainstormavond over het 
toekomstige beleid van Atlantis.  
Bewust werd deze avond georganiseerd naar de BAV over de airco. Je toont door gewoon aanwezig te 
zijn ook respect voor de vrijwilligers die heel veel tijd steken in het mogelijk maken van jouw trainingen 
en wedstrijden. De voorbereiding van het bestuur voor de BAV en de voorbereiding van de TC voor de 
brainstormsessie, verdienen meer respect dan op deze avond getoond werd door een grote groep die 
afwezig was zonder afmelding. We moeten het echt met z’n allen doen.  
 

Om hier direct op aan te sluiten.  
Momenteel hebben wij vijf bestuursleden t.w. Kees van der Zijden, Natasja Korver, Klaas van 
Heeringen, Marc Verwer en Petra Taal. Natasja was aan haar laatste seizoen bezig als korfbalster. Dit 
betekent dat volgend seizoen het bestuur uit 5 niet spelende leden bestaat.  
We zijn al enige tijd op zoek naar een vervang(st)er voor Saskia die ook de communicatie voor haar 
rekening nam als algemeen bestuurslid. Ook Petra zal aan het eind van het jaar stoppen als voorzitter. 
En er is een grote kans dat Kees van der Zijden er volgend jaar juni na 28 jaar mee stopt. Hij wil gaan 
verhuizen naar Amersfoort om dichter bij zijn kinderen te gaan wonen. 
 

Het start bij het bestuur, maar ook in de commissie clubhuiszaken zijn we op zoek naar vrijwilligers voor 
de bar. Met name voor de laatste bardienst blijft het moeilijk om invulling te vinden.  
De stroopwafelcommissie, ouders van kinderen, gaat ook binnenkort stoppen. De jeugdactiviteiten 
commissie is dit jaar gelukkig weer met een nieuwe groep gestart, maar een extra persoon zou heel 
welkom zijn.  
 
Ook Janneke en Cees stoppen na jarenlang het kersttoernooi en de vriendjes- en vriendinnetjes dag te 
hebben georganiseerd. De bedoeling was om ze in het zonnetje te zetten bij hun laatste vriendjes- en 
vriendinnetjesdag. Dit willen we nu uiteraard op een andere manier gaan doen. 
 

Op dit moment zijn we ook bezig om te bekijken hoe we de keuken zouden kunnen renoveren. Een leuk 
dakterras en voor op het plein leuke tafels, zodat we daar gebruik van kunnen maken en geen overlast 
“veroorzaken” bij de buren. Hiervoor hebben we creatieve mensen nodig.  
 
Als bestuur wil je de vereniging zo goed mogelijk ondersteunen. Op dit moment is het vaak zo, dat de 
bestuursleden allerlei extra vrijwilligerstaken invullen. Dat betekent dat er minder tijd en soms ook 
motivatie is voor het bedenken van nieuwe plannen, zodat we met onze tijd mee kunnen gaan. Dat is 
belangrijk voor het bestaansrecht van je vereniging. 
We hebben op de brainstormavond ook de stelling besproken om een aantal uur verplicht vrijwilligers 
uren te moeten vervullen.  
 
Gelukkig zijn er wel heel veel vrijwilligers. Op dit moment moeten er alweer heel veel zaken geregeld 
worden m.b.t. de competitie volgend jaar. September lijkt heel ver weg, maar we moeten bijvoorbeeld 
al opgeven met hoeveel teams we gaan spelen.  
 
Ook zijn we heel blij dat Paulien Troost en Miranda Vousten het maken en versturen van het Atlantis 
Nieuws op zich hebben genomen. Hadden we bewust in de vorige editie alle leuke activiteiten vermeld; 
helaas gaan die allemaal niet door.  
 
We wensen jullie allemaal veel sterkte, kijk een beetje naar elkaar om. 
 
Hopelijk tot snel met goed nieuws, 
 
Namens het bestuur 
Petra Taal   



NIEUWS VANUIT DE TECHNISCHE COMMISSIE  

HOE NU VERDER 

 
Zoektocht naar nieuwe trainer 
Een tijd geleden hebben Arjan en Mark aangeven dat zij na dit seizoen een nieuwe uitdaging willen 
zoeken en dus niet doorgaan als trainers bij de selectie. 
Nu is de Senioren Technische Commissie (STC) druk op zoek naar een nieuwe hoofdtrainer. De STC 
hoopt jullie hier binnenkort meer over te kunnen melden 
 
Team- en Trainersindelingen 
De TC is verder ook druk bezig met de teamindelingen. Wij hopen de teamindelingen voor het seizoen 
2020-2021 (ongeveer half mei) te kunnen communiceren. Wanneer de exacte datum bekend, is zullen 
wij dat aan jullie laten weten. 
Verder wordt er ook gewerkt aan de trainersindelingen. Hierover zullen wij jullie t.z.t. ook verder over 
informeren, maar dat zal dan eind mei/begin juni zijn. 
 
Eventuele trainingsactiviteiten na 1 juni 
Door de corona maatregelen is, zoals jullie weten, de 2e helft buiten geheel geschrapt. Ook alle 
clubactiviteiten zijn tot 1 juni verboden. 
Wij hopen dat wij na 1 juni toch weer wat activiteiten kunnen gaan organiseren. Dit om toch tot de 
zomervakantie weer als team bij elkaar te komen en wat korfbalactiviteiten te ondernemen. 
Hierbij denken wij aan onderlinge wedstrijdjes, oefenwedstrijdjes of leuke trainingsactiviteiten. 
Zo gauw er meer bekend is of wij na 1 juni weer wat dingen mogen gaan doen, zullen wij dat verder 
gaan uitwerken en jullie hierover informeren. 
 
Afwikkeling zaal- en veldcompetitie voor wedstrijdteams 
De Bond heeft besloten de besluitvorming over de afwikkeling van de zaalcompetitie in het 
wedstrijdkorfbal op te schorten tot (uiterlijk) maandag 6 april. Er wordt dan besloten over de 
rangschikking en promotie- en degradatieregeling in het wedstrijdkorfbal en over de opbouw voor de 
competitie voor het seizoen 2020/2021. 
Voor de afwikkeling van het wedstrijdkorfbal van de veldcompetitie, is dezelfde termijn van toepassing 
als voor de afwikkeling van de zaalcompetitie. 
 
Namens de TC, 
Hans Klijn 
 
 
 
 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

TOEVOEGING VANUIT HET BESTUUR 

VOORBEREIDINGEN VOOR HET NIEUWE VELDSEIZOEN 

Ruim voordat het Coronavirus grip kreeg op ons leven zijn de 
voorbereidingen op het nieuwe veldseizoen al begonnen. 
 
Airco 
Na het besluit van de Bijzondere Algemene Ledenvergadering 
hebben we als bestuur snel stappen gezet om, voor het echt 
warm wordt, een airco geplaatst te hebben. 
Dat is gelukt. Ondertussen is de airco geplaatst. Bijgaand een 
foto van het plaatsen van de externe unit op het dak. Ook 
binnen ziet het er weer keurig uit en de unit is ook al getest. 
Hopelijk kunnen en gaan we veel gebruik maken van deze 
airco tijdens warme dagen en feesten in de kantine. 
 
 

 
 
 
 
 
Dakterras 
Het dakterras was na een aantal jaren dienst te hebben 
gedaan aan groot onderhoud toe. Daarvoor zijn alle tegels en 
het hekwerk verwijderd en is nieuwe dakbedekking 
aangebracht. 
Daarna is het hekwerk opnieuw aangebracht en heeft de A1, 
mede vanwege het beschikbaar hebben van een groot 
hefmiddel alle tegels schoongespoten en weer neergelegd op 
het dak.  
We hebben nu weer een lekvrij dak, met schone tegels. Als 
het Coronavirus tijdig onder controle is/komt,  hopen we nog 
een deel van het veldseizoen gebruik te kunnen maken van 
ons mooie terras. 
 
 
 

 
 

ONLINE BESTELLEN 

Mocht je tijdens de komende periode online dingen wil bestellen doe dat dan even via de website. Klik 
op sponsor kliks en dan op de website die je altijd gebruikt. Atlantis krijgt dan een bepaalde vergoeding 
van jouw aankoopbedrag. Kunnen we in deze tijden goed gebruiken! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

OUD PAPIER 

2019 is weer een goed jaar geweest voor het ophalen van oud papier. In de wijk Hofland-Noord, waar 
we eens per maand het oud papier ophalen met de vrachtwagen, hebben we 66.160 ton opgehaald. 
Bij de container op het parkeerterrein van Atlantis is door het jaar heen ook zo'n 54.760 ton gebracht 
en in de container gedaan. 
Met ongeveer 20 vrijwilligers hebben we zo 6000 euro in de kas van Atlantis terecht laten komen. 
We zien wel een kleine afname in wat er opgehaald wordt, waarschijnlijk omdat er steeds meer 
huishoudens minder reclame folders krijgen. Maar het blijft zeer zeker de moeite waard! 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

ATLANTIS LEENT KORFBALPALEN UIT  

Afgelopen donderdag 2 april hebben we via social media aangegeven dat je een korfbalset van Atlantis 
kunt lenen. De bedoeling was dat je voor zaterdag 4 april 16.00 uur een mail naar 
kees.van.der.zijden@kvatlantis.nl zou sturen als je dit graag wilde. 
De uitlevering vindt op afspraak plaats op maandagavond 6 april.  
 
We beseffen ons dat dit samenvalt met het ontvangen van deze nieuwsbrief. Mocht je niet op de 
hoogte zijn geweest, dan kun je alsnog een mailtje naar Kees sturen met het verzoek om een paal, korf 
en voetstuk tijdelijk te lenen. Op het moment van schrijven is nog onduidelijk hoeveel animo ervoor is. 
Mochten de palen op zijn dan gaan we even kijken of we dit creatief kunnen oplossen. 
 

KAMP 2020 

Ook dit jaar is een groep vrijwilligers al druk bezig met het voorbereiden van de leukste week van het 
jaar: Het Atlantis Kamp! 
Voor alsnog gaan wij er vanuit dat kamp doorgaat, dit kunnen we 
natuurlijk niet beloven. Wij doen alles volgens de richtlijnen van het 
RIVM.  
 
Wij gaan van 18 juli tot 25 juli op kamp. Wij gaan naar 
kampeerboerderij ‘De Willyhoeve’ in Bergeijk.  
 
Tot nu toe hebben we 16 aanmeldingen, het zou natuurlijk leuk zijn als dit er nog meer worden! 
Het gaat een hele leuke week worden vol met spellen en activiteiten. Zeker nu de trainingen en 
wedstrijden niet meer doorgaan, is het leuk om samen met je korfbal vrienden een week op kamp te 
gaan. Het aanmeldformulier staat op de website onder het kopje kamp. Je mag je ook opgeven via de 
mail: kampcommissie@kvatlantis.nl  
 
Zet in de mail: je naam, telefoonnummer van je ouders en of je ouders willen rijden heen of terug (ook 
graag even aangeven of ze hier een vergoeding voor zouden willen). 
 
De informatieavond is (onder voorbehoud) 4 juni in de Atlantis kantine.  
 
Groetjes van de kampleiding, 
Amy, Chantal, Elise, Jelmer, Jeroen, Joyce, Kim, Klaas, Maarten, Mark, Melissa, Niels, Rick en Sander. 

mailto:kees.van.der.zijden@kvatlantis.nl
mailto:kampcommissie@kvatlantis.nl


VERZENDSCHEMA ‘ATLANTIS NIEUWS’  

Stukjes voor het ‘Atlantis Nieuws’ kunnen worden aangeleverd via atlantisnieuws@kvatlantis.nl   
Graag in Word aanleveren! Heb je kopij, lever het dan tijdig in: 
 

Editie  Inleverdatum  Datum Nieuwsbrief  

3 Donderdag 30 april Maandag 4 mei 

4 Donderdag 4 juni Maandag 8 juni 

 
 

mailto:atlantisnieuws@kvatlantis.nl

